

# The Magic of MOZART

## 魔力莫扎特



戈斯坦  
Gérard Korsten  
指揮 conductor



柳愛莎  
Esther Yoo  
小提琴 violin

### 全莫扎特節目 ALL-MOZART PROGRAMME

《伊多梅紐斯》：序曲及芭蕾舞音樂  
G大調第三小提琴協奏曲，K216  
第三十九交響曲

*Idomeneo*: Overture and Ballet Music  
Violin Concerto No.3 in G, K216  
Symphony No.39

12 & 13.4.2013

Fri & Sat 8pm  
香港大會堂音樂廳  
Hong Kong City Hall  
Concert Hall

\$280 \$200 \$160 \$120

梵志登 Jaap van Zweden  
音樂總監 Music Director

## 全莫扎特節目 All-Mozart Programme

《伊多梅紐斯》：序曲及芭蕾舞音樂  
G大調第三小提琴協奏曲，K216  
第三十九交響曲

*Idomeneo*: Overture and Ballet Music  
Violin Concerto No.3 in G, K216  
Symphony No.39

12 & 13-4-2013 Fri & Sat 8pm

香港大會堂音樂廳

Hong Kong City Hall Concert Hall

\$280 \$200 \$160 \$120



追蹤港樂  
Follow the HK Phil on



莫扎特，一個大家熟悉的天才音樂家名字，他五歲已開始作曲，又是出色的鋼琴家和小提琴家，二百多年前已紅遍歐洲，雖然一生匆匆只活了三十五個年頭，但創作了無數佳作，多首小提琴協奏曲實在叫人著迷。今次音樂會特別邀請才華同樣出眾的十八歲韓籍小提琴家柳愛莎同台演出，年紀輕輕的她已擁有豐富的演出經驗，她定必為您送上一個難忘的莫扎特之夜。還不盡快撲飛，感受莫扎特的音樂魔力？

A brilliant child prodigy who was an international superstar on both piano and violin before his seventh birthday, Mozart started composing at the age of five. Among the stream of incredible masterpieces he produced in a life spanning just 35 years, was a cluster of magical violin concertos. We hear one of those performed by one of today's violin prodigies, Korean violinist Esther Yoo. Still in her teens she promises a ravishing performance of music by a composer who has inspired and amazed music-lovers for over two centuries. Come and experience for yourself the magic of a composer regarded by many as the greatest in all musical history.



戈斯坦  
Gérard  
Korsten

指揮 conductor



柳愛莎  
Esther  
Yoo

小提琴 violin

### "Hyped-up energy" *The Chicago Tribune*

- 現任倫敦莫扎特演奏家樂團音樂總監及奧地利福拉爾貝格州布雷根茨交響樂團首席指揮
- Music Director of the London Mozart Players and Principal Conductor of the Symphonieorchester Vorarlberg Bregenz

- 八歲舉行第一場協奏曲音樂會；2012年更以十七歲之齡與愛樂樂團及指揮馬錫爾到中國及韓國巡演
- 十六至十七歲兩年間已分別於享負盛名的國際西貝遼士小提琴大賽及伊莉沙伯小提琴大賽獲得獎項
- Making her concerto debut at age 8, she toured with the Philharmonia Orchestra and Maestro Lorin Maazel to China and Korea as a featured violinist when she was only 17 in 2012
- Prize-winner of the 10th International Sibelius Violin Competition and the 75th Queen Elisabeth Violin Competition

現於城市電腦售票網發售 Available at URBITX now

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking

網上購票 URBITX Internet Ticketing

節目查詢 Programme Enquiries

2111 5999

www.urbtix.hk

2721 2030

www.hkphil.org

- 招待六歲或以上人士 For ages 6 and above
- 港樂保留更改節目及表演者權利 Programme and artists are subject to change
- 遲到人士將待適當時候才可進場  
Latecomers are not admitted until a suitable break
- 音樂會長約兩小時，包括一節中場休息  
Concert runs for approx. 2 hours, including 1 interval

#### 折扣優惠

港樂會：八五折

青少年聽眾計劃會員：四五折（最多兩張）

同行成人：九折（最多兩張）

全日制學生、60歲或以上、殘疾及綜援

受惠人士：半價（額滿即止；此折扣不可與其他優惠同時使用）

#### 團體優惠（只適用於正價門票）

十至十九張：九折

二十張或以上：八折

#### Discount Schemes

Club Bravo: 15% off

Members of Young Audience Scheme: 55% off (max. 2 tickets)

10% off for accompanying adults (max. 2 tickets)

Full-time students, citizens aged 60 or above, people with disability and CSSA recipients: 50% off (with quota; this discount cannot be used in conjunction with any other offers)

#### Group Discount (for standard tickets only)

10 - 19: 10% off

20 or above: 20% off